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   Bilaga 2:3 

 

Motion till J/H SSF årsmöte 2010-09-04 

Från Tullus SG 

 

Inför förhandsnomineringar till WC premiären,  

baserade på resultat från SM 
 

 

J/H SSF bör arbeta för att påverka SSSF att införa ”Amerikansk” uttagning vid avslutande SM. Detta 

för att höja statusen för våra SM tävlingar. 

Förslag: 

Vid SM i sprint och jaktstart för seniorer tillämpas ”Amerikansk” uttagning till WC premiären i 

Östersund kommande höst. 

1:a, 2:a, 3:e placerade i seniorklasserna vid dessa tävlingar erhåller en garanterad startplats vid WC i 

Östersund. 

 

SM tävlingarna är viktiga för vår sport och våra klubbar runt om i landet.  

Det är viktigt att vi kan visa upp en bredd och topp inom sporten. 

Vi ser idag att det är relativt små klasser bland de äldre, något som föräldrar, ungdomar, massmedia 

och inte minst presumtiva sponsorer även ser… 

Detta är ett steg för att höja statusen på våra SM tävlingar. 

 
Kristin Fahlén 

Sekreterare 

Tullus SG 

                 

J/H SSF  synpunkter på motionen: 
Motionen har behandlats dels på J/H SSF årsmöte och därefter av styrelsen. J/H SSF finner att 
idén med motionen är bra. Två delar bedöms försvåra ett genomförande. Det ena är att  
förslaget bedöms för omfattande då teoretiskt 3 herrar och 3 damer skulle kunna ha startbiljett 
vid WC-starten. Det andra är att SM genomförs i slutet av säsongen och en ”startbiljett” 
skulle då kunna användas först 8 månader senare. 
J/H SSF föreslår att idén diskuteras i syfte att utvecklas attraktionskraften i SM. 
 
Åke Hjelm 
Ordförande J/H SSF  
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Motionen har behandlats av Svenska skidskytte förbundets styrelse som föreslår årsmötet följande 

behandling: 

1.       Styrelsen avslår motionens del om förslaget med amerikansk uttagning till WC-premiären. 

Samma motiv som J/H SF, samt att det inte är en fråga för förbundsmötet att besluta. 

2.       Styrelsen bifaller förslaget om diskussion i syfte att höja attraktionskraften på våra SM-

tävlingar.  Första åtgärd är att ämnet behandlas på fredagkvällens (19:e) konvent seminarie. 

Som ett av ämnen. Därefter får styrelsen via sina kommitéer i uppdrag att hantera frågan. 

  

Ingemar Arwidson 
Generalsekreterare 
 Svenska Skidskytteförbundet 
 


